
 

 

UCHWAŁA NR VI/105 /2024 

Rady Miejskiej Władysławowa 

z dnia 30 października 2024 r. 

 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przeniesienia przystanku autobusowego komunikacji 

miejskiej linii nr 12 

 

 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jedn.: Dz.U. 

z 2024 r., poz. 1465) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (tekst jedn.: Dz.U. 

z 2018 r., poz. 870) 

 

Rada Miejska Władysławowa 

uchwala, co następuje: 

§ 1. 

Nie uwzględnia się petycji z dnia 19 sierpnia 2024 r. w sprawie przeniesienia przystanku autobusowego 

komunikacji miejskiej linii nr 12. 

 

§ 2. 

Uzasadnienie stanowiska stanowi załącznik do niniejszej uchwały.  

 

§ 3. 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej Władysławowa. 

 

§ 4. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

   

  

B.Jamros
nagłówkowa

B.Jamros
okrągła



 

 

Załącznik do Uchwały Nr VI/105/2024 

Rady Miejskiej Władysławowa 

z dnia 30 października 2024 r. 

 

Uzasadnienie  

W dniu 22 sierpnia 2024 r. do Urzędu Miejskiego we Władysławowie wpłynęła petycja w sprawie 

przeniesienia przystanku autobusowego komunikacji miejskiej linii nr 12.  

W dniu 23 sierpnia 2024r. Przewodniczący Rady Miejskiej Władysławowa na podstawie art. 9 ust. 

2 Ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach oraz § 28 ust. 1 pkt. a Uchwały Nr LX/806/2018 Rady 

Miejskiej Władysławowa z dnia 5 września 2018r. w sprawie: uchwalenia Statutu Gminy Władysławowo, 

skierował petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej przeanalizowania oraz wyrażenia opinii. 

Na posiedzeniu w dniu 30 września 2024r członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią petycji  

oraz stanowiskiem Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej tutejszego Urzędu, jednogłośnie 

postanowili nie uwzględnić postulatów w niej zawartych. 

W uzasadnieniu powyższej decyzji członkowie Komisja Skarg Wniosków i Petycji przyjęli następujące 

ustalenia:  

Decyzja o lokalizacji przystanku na ulicy Rybackiej (w bliskim sąsiedztwie bloków) została podjęta 

z uwzględnieniem infrastruktury drogowej Osiedla „Śródmieście” oraz potrzeby zapewnienia 

mieszkańcom łatwego dostępu do komunikacji miejskiej. W podjętych działaniach dąży się do 

zapewnienia wszystkim mieszkańcom Gminy Władysławowo możliwości korzystania z dróg w sposób 

bezpieczny i wygodny, ze szczególnym uwzględnieniem osób z niepełnosprawnościami, osób starszych 

oraz rodzin z dziećmi. Przesunięcie przystanku spowodowałoby likwidację innych miejsc parkingowych, 

co jedynie spotęgowałoby problem związany z postojem pojazdów. Ponadto proponowana zmiana 

lokalizacji przystanku ograniczyłaby w istotny sposób bliski dostęp do ulicy Gen. J. Hallera.  

W odniesieniu do postulatów zawartych w petycji dotyczących bezpodstawnego wystosowania 

mandatów za niewłaściwe parkowanie należy zaznaczyć, że Straż Miejska we Władysławowie działa 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, a wspomniane mandaty wystawiono za parkowanie  

w odległości mniejszej niż 15 metrów od znaku "przystanek autobusowy". Zgodnie bowiem z art. 49 ust. 

1 pkt 9 Ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym „Zabrania się zatrzymania pojazdu:  

w odległości mniejszej niż 15 m od słupka lub tablicy oznaczającej przystanek, a na przystanku z zatoką 

- na całej jej długości. Parkowanie w bezpośrednim sąsiedztwie przystanku uniemożliwia bezpieczne 

zatrzymywanie się autobusów, co jest niezbędne dla zapewnienia pasażerom możliwości bezpiecznego 

wsiadania i wysiadania.  

W przypadku odczuwalnego braku miejsc parkingowych w rejonie przystanku, sugeruje  

się kontakt z właścicielem lub zarządcą nieruchomości w celu omówienia możliwości zwiększenia liczby 

miejsc postojowych na terenie prywatnym. Należy również zaznaczyć, że na pozostałej części ulicy 

Rybackiej parkowanie jest dozwolone.  

Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia i rekomendację Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w przedmiotowej sprawie, petycja nie może być uwzględniona. 

Mając wyżej wymienione na uwadze, podjęcie uchwały przez Radę Miejską w niniejszej sprawie  

jest uzasadnione.  
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